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Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Πολιτισμού
Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Συμπερίληψη της ανίατης και χρόνιας νόσου της Λευκοπενίας
Ουδετεροπενίας στο ΦΕΚ για την εισαγωγή στην Τριτοβάθμια
Εκπαίδευση»

Κύριοι Υπουργοί,

Άδικη και αδικαιολόγητη παραμένει η εξαίρεση της ανίατης και χρόνιας νόσου της
Λευκοπενίας - Ουδετεροπενίας στο ΦΕΚ 151/17897/Β6/2014 (Β΄358) «Καθορισμός
οργάνων, τρόπου και διαδικασίας διαπίστωσης σοβαρών παθήσεων υποψηφίων για
εισαγωγή στην Τριτοβάθμια Εκπαίδευση», καθώς, όπως πληροφορούμαστε οι
ασθενείς με τη νόσο αυτή είναι εξαιρετικά ευάλωτοι στις βακτηριακές και άλλου είδους
λοιμώξεις, οι οποίες, αν δεν αντιμετωπιστούν έγκαιρα, μπορεί να οδηγήσουν σε
βαριές λοιμώξεις ή/και σηψαιμία και να γίνουν απειλητικές ακόμα και για την ίδια τη
ζωή του νοσούντος ατόμου, αφού η νόσος συνδέεται με κληρονομικές διαταραχές,
κακοήθειες, αυτοάνοσα και άλλου είδους σοβαρά νοσήματα. Οι ασθενείς αυτοί που
θεωρούνται υψηλού κινδύνου υπόκεινται για τον λόγο αυτόν σε τακτική ιατρική
παρακολούθηση από αιματολόγο και λοιμωξιολόγο, δεν υπόκεινται έγκαιρα στους
υποχρεωτικούς εμβολιασμούς αλλά κατά περίπτωση, όποτε οι γιατροί το κρίνουν
σκόπιμο και απέχουν αθλητικών δραστηριοτήτων. Κρίνεται δε τόσο σοβαρή η
κατάσταση της υγείας τους που δύνανται να απαλλάσσονται από το δικαίωμα
στράτευσης. Κι ενώ λοιπόν αποδεδειγμένα πρόκειται για άτομα υψηλού, όπως
προαναφέρθηκε, κινδύνου, εντούτοις η Πολιτεία δε συμπεριλαμβάνει στο άνωθεν
ΦΕΚ τη σοβαρή αυτή νόσο, που επιβάλλει στον πάσχοντα να παραμένει για την
ασφάλειά του πλησίον του οικογενειακού περιβάλλοντος με τη συνεχή παρουσία
συγγενούς προσώπου, ώστε σε περίπτωση ανάγκης να του παρασχεθεί άμεσα η
οποιασδήποτε μορφής βοήθεια, συμφώνως και με τις οδηγίες των θεραπόντων
ιατρών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ.Υπουργός:

1. Πρόκειται να συμπεριλάβετε άμεσα με τροποποίηση του σχετικού ΦΕΚ την εν
λόγω χρόνια και ανίατη ασθένεια υψηλού κινδύνου και αν ναι, σε ποιο
δρομολογημένο χρονικό διάστημα πρόκειται να συμβεί αυτό; Πρόκειται να
επιληφθείτε του θέματος, ώστε να συμπεριληφθεί η εν λόγω νόσος πριν την έναρξη
του νέου ακαδημαϊκού έτους και αναδρομικά για όσους αποκλείστηκαν από τη
δυνατότητα φοίτησης στην Τριτοβάθμια Εκπαίδευση κατά τα τελευταία έτη;
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2. Πρόκειται να μεριμνήσετε, ώστε, έως ότου αποκατασταθεί η αδικία της μη
συμπερίληψης της νόσου στο σχετικό ΦΕΚ, να εγκριθούν οι κατ’ εξαίρεση
μετεγγραφές για τα άτομα που αποδεδειγμένα πάσχουν από τη νόσο και αιτήθηκαν
κατά το άμεσο παρελθόν την κατ’ εξαίρεση μετεγγραφή τους, ούτως ώστε να μην
αποκλείστούν από το δικαίωμα της μόρφωσης και της φοίτησης στην Τριτοβάθμια
Εκπαίδευση για λόγους ανωτέρας βίας που υπερβαίνουν τις προσωπικές τους
επιθυμίες;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ




